
 
Årsmöte i Pölsebo småstugeförening 
Tid:Tisdagen den 24 mars 2015 klockan19.00. 
Plats: Lundby gamla kyrkas församlingshem, Stora salen. 
 
Dagordning: 
 

1. Mötets öppnande 
2. Val av mötesordförande 
3. Val av sekreterare 
4. Val av 2 justeringsmän tillika rösträknare 
5. Godkännande av dagordningen 
6. Frågan om kallelsen skett i laga ordning 
7. Styrelsens årsberättelse 
8. Revisorernas berättelse 
9. Beslut om ansvarsfrihet 
10. Fastställande av resultat och balansräkning för föreningen samt 

servisskadefonden. 
11. Beslut om medlemsavgift och dess fördelning 
12. Beslut om arvoden 
13. Val av styrelseledamöter 
14. Val av revisorer 
15. Val av valberedning 
16. Stadgeändringar 
17. Inkomna motioner 
18. Inkomna skrivelser 
19. Bokningssystem för släpkärran 
20. Korrigering av föregående mötesprotokoll 
21. Nya träd skall planteras. Gruppdiskussion om var i området. 
22. Var vill vi att gräset skall klippas? 
23. Londongatans öppnande  
24. Övriga frågor 
25. Mötets avslutande 
 

 Årsmötet (i forts. ÅM) öppnas. 

 ÅM utser Ulrika Mårdborg till mötesordförande. 

 ÅM utser Erik Petzell till mötessekreterare. 

 ÅM väljer Lasse Haraldsson och Lisbeth Gunnarsson Blomberg till 
justerare/rösträknare. 

 ÅM godkänner dagordningen med följande justeringar: punkten 20 flyttas 
till efter punkt 12; punkt 16 stryks; punkt 11 ”Budget” läggs till. 

 ÅM finner att kallelsen skett i laga ordning. 

 Ordf. läser årsberättelsen för ÅM. 

 Revisorernas berättelse: Kenneth Bernting och Stefan Asting presenterar 
sin granskning av föreningens ekonomi. De har inga anmärkningar. Dock 
gör de följande påpekanden:  
◦ Verksamhetsberättelse saknas (vid tillfället för granskningen). 
◦ Underskrift från styrelsemedlemmarna saknas.  
◦ Uppställningen för inkomster och utgifter anses missvisande i tre 

avseenden. 
▪ Medlemsavgiften är 34.800 kronor; 
▪ Avsättning till servisskadefonden är ingen utgift. Däremot är det en 

utbetalning. 
▪ Det framgår ej att pengar tagits från medlemsintäkterna och bokförts  

som insättning till servisskadefonden. 



 ÅM beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet. 

 Ard presenterar balansräkning respektive resultaträkning för ÅM.  

 Ard går igenom budget för kommande år (2015). ÅM har inga frågor. 

 Styrelsen föreslår en höjning av medlemsavgiften med 25 kronor. Dessa 
skall vara särskilt öronmärkta för underhåll av utrustning. Kenneth frågar 
varför man inte istället kan ta ut 25 kronor för varje användning av 
släpkärran. Flera invänder att det är administrativt krångligt att ta ut sådana 
avgifter, och att avgiften ligger lågt som det är. Det påpekas också att det 
behövs en buffert till mer än släpkärran. Flera framhåller att det är lika bra 
att höja avgiften till 200 kronor. ÅM beslutar att höja avgiften till 200 kronor. 

 Korrigering av föregående årsmötesprotokoll: Patrik Olsson valdes in förra 
året men det föll bort. ÅM godkänner korrigeringen. 

 Valberedningen presenterar sitt förslag till omval: Ard Vromans föreslås för 
omval till kassör, Emma Landevik och Erik Petzell för omval till ledamot, 
samtliga på två år. ÅM godkänner de av valberedningen föreslagna 
omvalen. 

 Två vakanta platser saknar kandidater. Valberedningen efterlyser frivilliga. 
Ulrika berättar om styrelsearbetet och vad det innebär. Kari Lindergren 
anmäler sitt intresse. ÅM beslutar att välja in henne i styrelsen. 

 Valberedningen föreslår att sittande revisorer väljs om. ÅM godkänner 
förslaget. 

 Valberedningen ställer upp för omval. ÅM har inget att invända. 

 Inga skrivelser eller motioner har inkommit. 

 Mötet tar paus för fika. 

 Ard och Patrik presenterar det nya nätbaserade bokningssystemet för 
släpkärran. Bokningar kommer att kunna göras härigenom från den 1 april 
2015. Frågan reses vad de som inte har tillgång till internet skall göra för 
att boka kärran. Ard ger svaret att telefonbokning alltjämt kommer att vara 
möjlig. Detaljerade bokningsinstruktioner kommer att distribueras i 
samband med lanseringen. Ett utkast till sådana instruktioner visas upp för 
ÅM.  

 David presenterar diskussionsfrågan om trädplantering och gräsklippning i 
grönområdet längs med Dysiksgatan. Kartor över området distribueras så 
att ÅM kan ge sina synpunkter. Gruppdiskussion följer. 

 Varje grupp (sex stycken) redovisar i grova drag vilka förslag den har. 
Grupp 1: Mer klippning utanför kolerakyrkogården och gärna plommonträd 
(ej för nära cykelbanan). Fruktträd nära lekplatsen. Grupp 2: Gärna en 
trädallé längs Oslogatan, och kanske även längs den nyöppnade delen av 
Londongatan. Grupp 3: Långt gräs. Mer blommor – blåklint, vallmo etc. 
Grupp 4: Allé längs Oslogatan, gärna pil eller oxel. Grupp 5: Allé längs 
med Dysiksgatan, gärna pil. Fruktträd vid lekplatserna. Klippning av 
fotbollsplanen utanför kolerakyrkogården. Grupp 6: Gärna körsbärsträd 
runt sandlådan på Oslogatan, och även utanför kolerakyrkogården samt på 
andra sidan Oslogatan. Trevligt med slåtter. 

 ÅM beslutar att arvodessummorna skall ligga fast. 

 Ulrika informerar om att Trafikkontoret kommer att öppna Londongatans 
södra del för trafik enligt tidigare kommunicerat förslag. Ulrika meddelar 
också att styrelsen i framtiden kommer att sammanställa fler synpunkter 
om vad som behöver göras för trafiksäkerheten i området.  

 Övrig fråga: Emelie Malmqvist meddelar att hon gärna ställer upp som 
ledamot. ÅM beslutar att välja in henne i styrelsen.  

 Övrig fråga: flera påpekar att styrelsen borde informera om att häckar inte 
får sticka ut över trottoar eller vid korsningar. Dessutom menar många att 
mer behöver göras för att stävja otillbörlig avlämning på Bräckeskolan i 
allmänhet och vårdslös körning i samband därmed i synnerhet. 



 Övrig fråga: Christian reser frågan om besiktning av husgrunder före och 
efter sprängningar i samband med stambanebygget. Styrelsen bevakar 
frågan.  

 Mötet avslutas. 
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